



| | |
|--|--|
| Sven Nilsson, DO, öppnade mötet | Mötets öppnande |
| Totalt var 34 av 50 berättigade ombud på plats 10 kårer av 19 närvarade. Beslöt att fastställa röstlängden till 34 röster. | § 1 Röstlängd |
| Enligt förbundets normalstadgar, § 23, för distrikt skall kallelse vara utfärdad senast två månader före distriktsårsmötet. Kallelse gick ut ett par dagar för sent, via mail, till kårerna och alla distriktets medlemmar över 17 år. Beslöt att fastställa att årsmötet är behörigen utlyst. | § 2 Fastställande av mötets behöriga utlysning |
| Andrea Manleitner, valberedningen, föredrog valberedningens förslag till presidium. Beslöt att till mötesordförande välja Ingvar Johansson till mötessekreterare välja Eva Kilnäs till röstkontrollanter välja Evelina Sundberg, Tyra Markebo till protokolljusterare välja Evelina Sundberg, Tyra Markebo | § 3 Val av presidium |
| Beslöt att fastställa föreliggande dagordning. Gäster får möjlighet att informera i samband med kaffepausen. | § 4 Fastställande av dagordning |
| Mötesordförande föredrog distriktets verksamhetsberättelse. Beslöt att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna. | § 5 Verksamhetsberättelse |
| Distriktskassören Carl "Calle" Persson föredrog den ekonomiska berättelsen. Distriktstyrelsen får med sig till nästa årsmöte att avskryva Varbergs skuld för inköp av Megajolle. Beslöt att lägga den ekonomiska berättelsen till handlingarna. | § 6 Ekonomisk berättelse |
| Clas Uhlin, distriktets revisor, föredrog revisionsberättelsen. Beslöt att lägga revisionsberättelsen för 2017 till handlingarna. | § 7 Revisorernas berättelse |
| Beslöt att godkänna resultat- och balansräkningen och fastställa balansräkningen per 31 december 2017, omslutande 3 811 030,46 i enlighet med revisorernas förslag. | § 8 Balansräkning |
| Beslöt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2017. | § 9 Ansvarsfrihet |
| En motion har kommit in från Skövde/Skultorp om införande av en facebookgrupp i distriktet. Motionärerna jämför sig med distriktsstyrelsen synpunkt att gruppen bör vara sluten. Beslöt att skapa en sluten facebookgrupp för Västra scoutdistriktet utse Eva Kilnäs till administratör för gruppen medlemmarna i distriktsstyrelsen också får administratörsrättigheter till gruppen facebookgruppen skapas inom kort efter årsmötet information om att facebookgruppen finns förmedlas via distriktets hemsida samt genom mailutskick till kårrepresentanter under nästa årsmöte 2019 utvärdera användningen av facebookgruppen Om den inte har använts (eller använts i begränsad omfattning) ska den avslutas/stängas ner. | § 10 Motioner |

R TM E-S



| | |
|---|--|
| <p>Styrelsen föreslår inga ändringar av inriktningsdokumentet, men det behövs en redaktionell ändring att dokumentet gäller år 2018 och att ändra ordet konsulent till verksamhetsutvecklare..</p> <p>Beslöt att anta styrelsens förslag till Inriktningsdokument för 2018 med dessa ändringar.</p> | <p>§ 11a Styrelsens förslag Inriktningsdokument</p> <p>Bilaga 1</p> |
| <p>Mötesordförande föredrog arbetsplanen. Förslag kom att under mätbara mål ändra siffrorna till 75% av antalet kårer på något distriktsarrangemang samt att distriktsstyrelsen ska undersöka de inaktiva kårernas framtida existens och ev nedläggning.</p> <p>Beslöt att anta styrelsens förslag till Arbetsplan för 2018 med ovanstående ändring och tillägg</p> | <p>§ 11b Arbetsplan 2018</p> <p>Bilaga 2</p> |
| <p>Mötesordförande föredrog arrangemangsplanen. Mötet kompletterade med arrangörer, platser och datum samt strök kurs om ANT.</p> <p>Beslöt att anta föreslagen arrangemangsplan för 2018 med bifogade ändringar och tillägg.</p> | <p>§ 11c Arrangemangsplan 2018</p> <p>Bilaga 3</p> |
| <p>Mötesordförande föredrog den preliminära arrangemangsplanen.</p> <p>Därefter ajournerades mötet för våra gäster samt kaffe. Våra gäster Erik Sjömålen, förbundsstyrelsen och Elin Martinsson, verksamhetsutvecklare informerade om nyheter från förbundet och förbundets kommande arrangemang</p> <p>Mötet kompletterade med arrangörer, platser och datum</p> <p>Beslöt att anta preliminär arrangemangsplan för 2019 med bifogade ändringar och tillägg samt anta preliminär arrangemangsplan för 2020-2021</p> | <p>§ 11d Preliminär arrangemangsplan för 2019, 2020-2021</p> <p>Bilaga 3</p> |
| <p>Distriktsstyrelsen kompletterar med att även internationella lägerupplevelsen ska vara minst 5dagar och att bidraget är max 25% av deltagaravgiften.</p> <p>Beslöt att anta förslag nr 1</p> | <p>§ 11e Förslag nr 1 Bidrag till lägerupplevelse</p> <p>Bilaga 4</p> |
| <p>Skrivningen ändras till att bidraget ska ansökas kårvis efter att deltagarna antagits till WSJ.</p> <p>Beslöt att anta förslag nr 2</p> | <p>§ 11f Förslag nr 2 Bidrag till World Scout Jamboree</p> <p>Bilaga 4</p> |
| <p>Inga övriga förslag finns att behandla</p> | <p>§ 12 Övriga förslag</p> |
| <p>Beslöt att inte ta ut någon distriktsavgift för 2018. Årsavgift tas ut i lokalföreningarna.</p> | <p>§ 13 Årsavgift 2018</p> |
| <p>Beslöt att inga arvoden ska utgå samt att ersättningar med kostnadstäckning utgår vid uppdrag som beslutats av distriktsstyrelsen.</p> | <p>§ 14 Ersättningar</p> |
| <p>Kassör Carl "Calle" Persson föredrog budgeten. Ändra upplösningen av lägerfonden till 100 000 och öka lägerbidragen till 100 000. ANTkurs utgår och de pengarna används istället till TASS i Varberg</p> <p>Beslöt att anta av styrelsen föreslagen budget för 2018.</p> | <p>§ 15 Budget 2018</p> <p>Bilaga 5</p> |

R
TM



| | |
|---|--|
| <p>Beslöt att välja fem ledamöter till distriktsstyrelsen och noll suppleanter.</p> | <p>§ 16 Antal ledamöter och suppleanter i distriktsstyrelsen</p> |
| <p>Andrea Manleitner, valberedningen, föredrog valberedningens förslag.</p> <p>Beslöt att till ordförande välja Sven Nilsson 1 år omval till vice ordförande välja Anders Ödman 2 år omval till sekreterare välja Gunnel Johansson 2 år omval</p> <p>Valda på två år 2017 Kassör Carl "Calle" Persson och ledamot Ing-Britt Lindblad</p> | <p>§ 17 Distriktsstyrelse</p> |
| <p>Andrea Manleitner, valberedningen, föredrog valberedningens förslag.</p> <p>Beslöt att till ordinarie revisorer välja Claes Uhlin 2 år omval Vald på 2 år 2017 Gunnar Ullström</p> <p>Beslöt att till revisorssuppleant välja Rolf Carlsson 1 år omval</p> | <p>§ 18 Revisorer med en suppleant</p> |
| <p>Beslöt att inte ha något beredningsutskott</p> | <p>§ 19 Beslut om beredningsutskott</p> |
| <p>Andrea Manleitner, valberedningen, föredrog valberedningens förslag. Ytterligare förslag lämnades.</p> <p>Beslöt att till ordinarie valberedning välja Andrea Manleitner, sammankallande Sofie Linde Sara Karlsson</p> | <p>§ 20 Ytterligare val</p> |
| <p>Beslöt att förlägga nästa årsmöte i Mölnlycke den 9/3 2018</p> | <p>§ 21 Tid och plats för nästa årsmöte</p> |
| <p>Avgående Nisse Karlsson från valberedningen avtackades av distriktsstyrelsen.</p> | |
| <p>Mötesordföranden överlämnade klubban till Sven Nilsson, distriktsordförande, som avslutade mötet.</p> | <p>Avslutning</p> |

JM

Göteborg 2018-03-10

Mötessekreterare

Eva Kilnäs

Justerare

Evelina Sundberg

Justerare

Tyra Markebo